

高雄醫學大學 111 年暑假留宿申請表

| | | | | |
|--------------|--|----|-----------------|--|
| 系級 | 學系 | 年級 | 學號 | |
| 姓名 | | | 性別 | |
| 住宿事由 (選項) | 僑生未返僑居地 申請資料 ：(1) 留宿申請表 (2) 留宿切結書 (含僑生及外籍學生輔導人員簽章)。 | | | |
| | 修課、實驗 (習) 或教學助理 申請資料 ：(1) 留宿申請表 (2) 留宿切結書 (附相關證明文件請各學系或校內實習單位開立證明單)。 | | | |
| | 校隊練習 申請資料 ：(1) 留宿申請表 (2) 留宿切結書 (含體育教學中心簽章)。 | | | |
| | 校外租屋 申請資料 ：租屋契約影本；需有住宿起始日。 | | | |
| | 情況特殊經專案簽報核准留宿者 (其他) 申請資料 ：(1) 留宿申請表 (2) 留宿切結書 (附證明文件，參加國考者需附報名表)。 | | | |
| | 暑期營隊 集體辦理 ，並附核准文件、參加名冊，且須經課外組驗證。 | | | |
| 聯絡電話 | 本人 | | 法定代理人 (滿 20 免簽) | |
| 住宿時間 | 111 年__月__日起至__月__日止 (共計：住__週) | | | |
| 住宿房型 | __館__人房 | | | |

- 一、申請暑假留宿人員應遵守本校住宿公約及校規之相關規定。
- 二、未經申請擅自入住者，將移送有關單位處理外，並追繳所住期間之留宿費用。
- 三、若宿舍有重要工程維修時，留宿學生須配合搬遷至其他樓層。
- 四、配合節約能源措施，實施冷氣與熱水管制，依學校規定辦理。
- 五、繳費期間：111 年 6 月 9 日至 111 年 6 月 15 日；**繳費後，不得申請退費。**
- 六、暑假過程為：
 - (1) 期末退宿期間：111 年 6 月 24 日至 6 月 26 日 12 時。
 - (2) 暑假留宿期間：111 年 6 月 27 日至 8 月 19 日。
- 七、111 學年度進住期間：111 年 8 月 26 日至 8 月 28 日。
- 八、暑假留宿收費計算方式：

111 年暑假留宿計費方式

| | | | | | | | | | | |
|-------|--|------|-------|-------|-------|--------|--------|--------|--------|--------|
| 期間 | 111/06/27—111/08/19 (計 8 週)；限 110 學年度住宿生【集中住宿】 | | | | | | | | | |
| 週數 | 館別 | 房型 | 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | 8 |
| 收費(元) | A | 4 人房 | 1,000 | 2,000 | 3,000 | 4,000 | 5,000 | 6,000 | 7,000 | 8,000 |
| | H | 4 人房 | 750 | 1,500 | 2,250 | 3,000 | 3,750 | 4,500 | 5,250 | 6,000 |
| | | 3 人房 | 1,000 | 2,000 | 3,000 | 4,000 | 5,000 | 6,000 | 7,000 | 8,000 |
| | | 2 人房 | 1,500 | 3,000 | 4,500 | 6,000 | 7,500 | 9,000 | 10,500 | 12,000 |
| | | 1 人房 | 3,000 | 6,000 | 9,000 | 12,000 | 15,000 | 18,000 | 21,000 | 24,000 |

*以館別計費且不分段。

***H 館僅提供下列 2 種學生申請：**

- (1) 110 學年度 H 館住宿生
- (2) 110 學年度 A 館住宿生且申請到 111 學年度 H 館住宿生

KMU 2022 Summer Residence Application

| | | | |
|-----------------------|--|---|--|
| Department and Grade | | Student ID NO. | |
| Name | | Gender | |
| Reasons (Options) | | International students stay in Taiwan during vacations. <u>Documents:</u> (1) Dorm Application (2) Dorm Affidavit with a signature from the Office of Global Affairs. | |
| | | Taking courses, laboratory study, internships or TA <u>Documents:</u> (1) Dorm Application (2) Dorm Affidavit with a certificate from departments or internship unit on campus. | |
| | | School team training <u>Documents:</u> (1) Dorm Application (2) Dorm Affidavit with a signature from the Physical Education Center. | |
| | | Off-campus housing <u>Documents:</u> A copy of tenancy agreement/contract with the starting date of accommodation specified is required. | |
| | | Special cases or approved projects (others) <u>Documents:</u> (1) Dorm Application (2) Dorm Affidavit with a certificate; registration form should be attached for national exam participants. | |
| | | Summer camps Process collectively with approved documents, participants list and verified by Division of Student Activities | |
| Phone No. | Personal : | | |
| | Parents or Statutory Agents : | | |
| Duration of Residence | From 2022/____(M)/____(D) until 2022/____(M)/____(D) (____ Weeks in total) | | |
| Room Types | ____ Dorm ____ bed-room | | |

1. Summer residents must obey rules of the dorm and related requirements of KMU.
2. People who live in dorm without the permission will be fined and punished.
3. When the dormitory is under renovation, students should move to other floors.
4. Coping with energy-saving measures, there are controls on air-conditioners and hot-water supply.
5. Payment Period : 9th of June until 15th of June, 2022. **There is no refund after the payment.**
6. Summer Schedule :
 - (1) Move-out period : Jun. 24th ~ 12:00 pm of Jun. 26th, 2022.
 - (2) Summer residence period : Jun. 27th ~ Aug. 19th, 2022.
7. Move-in period for academic year 111 : Aug. 26th ~ Aug. 28th, 2022.
8. Charge Standard of Summer Residence :

2022 Charge of Summer Residence

| | | | | | | | | | | |
|-----------|---|------------|-------|-------|-------|--------|--------|--------|--------|--------|
| Duration | 27/06/2022-19/08/2022 (8 weeks in total) ; Only for academic year 110 residents 【Centralized Residence】 | | | | | | | | | |
| Weeks | Dorm | Room Types | 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | 8 |
| Fee (NTD) | A | 4 bed-room | 1,000 | 2,000 | 3,000 | 4,000 | 5,000 | 6,000 | 7,000 | 8,000 |
| | | 4 bed-room | 750 | 1,500 | 2,250 | 3,000 | 3,750 | 4,500 | 5,250 | 6,000 |
| | H | 3 bed-room | 1,000 | 2,000 | 3,000 | 4,000 | 5,000 | 6,000 | 7,000 | 8,000 |
| | | 2 bed-room | 1,500 | 3,000 | 4,500 | 6,000 | 7,500 | 9,000 | 10,500 | 12,000 |
| | | 1 bed-room | 3,000 | 6,000 | 9,000 | 12,000 | 15,000 | 18,000 | 21,000 | 24,000 |

* Charge according to different types of Dorms. There is no separation of the payment.

*** Only 2 types of the students are allowed to apply H dorm:**

1. Current residents of H dorm.
2. Current residents of A dorm and already get a vacancy at H dorm for the academic year 111.

高雄醫學大學 111 年暑假留宿切結書

| | | | |
|---------|--|------|--|
| 學 號 | | 系 級 | |
| 姓 名 | | 聯絡手機 | |
| 法定代理人簽章 | (滿 20 歲者免簽) | 聯絡手機 | |
| 切結書內容 | <p>本人了解下列規定並將確實遵守：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 期末退宿時，因人員進出複雜，請住宿生們注意自己的貴重物品，以防失竊。 2. 期末退宿時，請確認房間狀況（檢查環境整潔，並關閉水電、空調、窗戶）。 3. 暑假期間請個人妥善保管個人財物，若有財物遺失或損毀等情事，敬請自行負責。 4. 暑假留宿不遵守相關規定之同學，則喪失新學年住宿資格及往後遞補申請資格。 5. 超逾繳費期而未繳費，則取消住宿資格。(如有特殊狀況無法繳費，請以書面資料告知事由)。 6. 申請暑假住宿人員一律集中住宿，並應遵守本校住宿辦法及校規之相關規定。 7. 若宿舍有重要工程維修時，留宿學生須配合搬遷至其他樓層。 <p>註：(1) 期末退宿期間：111 年 6 月 24 日至 6 月 26 日 12 時。 (2) 暑假留宿期間：111 年 6 月 27 日至 8 月 19 日。 (3) 111 學年度進住期間：111 年 8 月 26 日至 8 月 28 日。</p> | | |
| 有關單位簽章 | 僑生、外籍生未返住居地 修課、實驗（習）或教學助理 校隊練習 校外租屋 情況特殊經專案簽報核准留宿者（其他） 暑期營隊 | | |
| 切結人簽章 | | | |

KMU 2022 Affidavit of Summer Residence

| | | | |
|-----------------------------------|---|----------------------|--|
| Student ID No. | | Department and Grade | |
| Name | | Phone No. | |
| Signature of Statutory Agent | | Phone No. | |
| Content of Affidavit | <p>I totally understand the following rules and strictly obey them :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. For the duration of moving out, please take care of personal belongings, in case of being stolen. 2. Before moving out, please clean your room first. Second, turn off water, lights, electric devices and the air condition. Third, close windows. 3. Please take care of your personal belongings during the summer vacation. The school will not be held responsible for any loss or damage of your belongings. 4. The student who violates the dorm rules will lose his/her rights to reside in ALL KMU dorms FOREVER. 5. Please make the payment before the deadline or you will lose the right of residence. (If you are in a special situation, please inform us the reason by a hard copy.) 6. It is centralized residence for summer residents. People who live in must obey rules of the dorm and related regulations of KMU. 7. When the dorm is under renovation, students should move to other floors. <p>Note :</p> <p>(1) Move- out period : Jun. 24th ~ 12:00 pm of Jun. 26th, 2022.</p> <p>(2) Summer residence period : Jun. 27th ~ Aug. 19th, 2022.</p> <p>(3) Move-in period for academic year 111 : Aug. 26th ~ Aug. 28th, 2022.</p> | | |
| Signature from the Related Office | Signature from Division of Overseas Student Counseling / Office of Global Affairs (stay in Taiwan during vacations / Off-campus housing) | | |
| | Signature from departments or internship unit on campus | | |
| | Signature from Physical Education Center | | |
| | Signature from related office of the special cases or projects | | |
| Signature | | | |

2022 /

(mm)/

(dd)